

Highlight

Cubs 2 Oshkosh

FREE LOTTERY

BERINGER is proud to support the Cub Community at the Cubs 2 Oshkosh event to celebrate the 80th anniversary of this iconic airplane!



Copyright Jakob Michael



Get your tickets
Booth #437
July 24 - 30, 2017

New products

New 6" HL wheel/brake

for >4500 lbs single and twin engine aircraft

4 piston brake caliper and high strength brake disc for increased braking torque and an amazing braking power.



New 6" LE wheel/brake CERTIFIED

for 2 seater <2500 lbs Aircraft

High level safety and fantastic brake control

This new tubeless wheel with brake was designed specifically for 2 seater aircraft <2500 lbs, helping to reduce the weight with a 2 piston brake caliper and a stainless steel brake disc (7.13Lbs wheel/brake) .



Anti-roll system on the Alaskan Landing Gear

NEW innovation on the latest development phase of the Alaskan Landing Gear



29" Alaskan Bush Tire : the ultralight bush tire

PRODUCED in Alaska for BERINGER

The low pressure Alaskan Bush Tire, built in Alaska specifically for LSA and ultra-light Aircraft is now available in 29" and 26". It allows smooth landing on any terrain.

Features : Kevlar cording - reengineered sidewalls that provide the ideal flex and energy absorption for lighter aircraft.



Moment Fort

Cubs 2 Oshkosh

Tombola gratuite

BERINGER fêtera les 80 ans du mythique Piper Cub en proposant une tombola gratuite aux pilotes de Cub à Oshkosh.

Prix de \$1,500 à \$6,990 suivant l'avion

Billets à retirer
Stand #437
24 - 30 juillet 2017



Nouveautés

Nouvelle roue 6" HL pour avions monomoteur et bimoteur de plus de 2000 kg

Etrier de frein 4 pistons et disque haute résistance pour un couple de freinage très élevé et une puissance extraordinaire.

Nouvelle roue CERTIFIEE 6" LE pour les avions 2 places < 1140 kg

Sécurité élevée et freinage fantastique

Cette nouvelle roue freinée tubeless a été conçue spécialement pour les avions 2 places < 1140kg, permettant un gain de poids avec un étrier 2 pistons et un disque de frein inox (2.95kg roue et frein).

Système anti-roulis sur le train Alaskan Landing Gear

Nouvelle innovation dans la dernière phase de développement du train ALG

Pneu 29" Alaskan Bush Tire : pneu bush ultra léger

PRODUIT en Alaska pour BERINGER

Les pneus basse pression Alaskan Bush Tire, fabriqués en Alaska spécialement pour les ULM et LSA sont désormais disponibles en 29" et 26". Ils offrent un atterrissage doux sur toute surface.

Spécificités : trame Kevlar - flancs conçus pour apporter une flexion idéale et une absorption d'énergie aux avions légers.

